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PROTOKÓŁ LIX/ 24

z pięćdziesiątej dziewiątej sesji VIII kadencji Rady Miejskiej Annopol, która
odbyła się 22 marca 2024 roku w siedzibie Klubu Senior + w Annopolu,
ul. Radomska 26.

Sesja była rejestrowana rozpoczęła się o godzinie 9:02
W sesji uczestniczyło 13 radnych.
Nieobecni Radni: Grzegorz Tęcza, Waldemar Rakwał.

W sesji udział brali:

1. Mirosław Gazda - Burmistrz Annopola
2. Józef Paćkowski - Z-ca Burmistrza
3. Stefan Stachula - Radny Rady Powiatu
4. Marian Bącal - Sekretarz Gminy
5. Renata Zięba - Skarbnik Gminy
6. Aneta Dul - Podinsp. ds. ochrony środowiska
7. Ewa Opoka - Kierownik OPS w Annopolu
8. Ewa Kwiatkowska - Dyrektor ŚDS w Annopolu

Ponadto w sesji uczestniczyli Przewodniczący Rad Osiedlowych, Sołtysi
i goście wg. list obecności.

Lista obecności Radnych – Zał. Nr 1.
Lista obecności Sołtysów – Zał. Nr 2.
Lista obecności zaproszonych gości – Zał. Nr 3.

Ad. pkt. 1

Zenobia Jarmuła - Przewodnicząca Rady - otwierając obrady pięćdziesiątej
dziewiątej sesji Rady Miejskiej powitała wszystkich zebranych. Następnie
Przewodnicząca Rady przedstawiła porządek obrad sesji:

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z pięćdziesiątej ósmej sesji Rady Miejskiej.
3. Informacja Burmistrza o pracy w okresie międzysesyjnym.
4. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmiany wieloletniej prognozy finansowej,
b) zmian w budżecie gminy na 2024 rok,
c) zmieniająca uchwałę Nr LVII/424/23 Rady Miejskiej Annopol z dnia 28 grudnia

2023r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kraśnickiemu,
d) uchwalenia Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem

Gminy Annopol na lata 2024 – 2030,
e) uchwalenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego

zasobu Gminy Annopol,
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f) przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Gminy Annopol,
g) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej,
h) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej stanowiącej własność

Gminy Annopol,
i) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej stanowiącej własność

Gminy Annopol,
j) określenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Annopol na 2024 rok,
k) określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych
usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych
warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu
ich pobierania, szczegółowych warunków przyznawania usług sąsiedzkich,
wymiaru i zakresu usług sąsiedzkich oraz sposobu rozliczania wykonywania
takich usług,

l) ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach
wsparcia i mieszkaniach treningowych lub wspomaganych,

5. Sprawozdania z:
a) działalności Środowiskowego Domu Samopomocy w Annopolu za 2023 rok,
b) działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Annopolu za 2023 rok.
c) realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021-2025 na terenie Gminy
Annopol w 2023 roku,

d) realizacji zadań wynikających z Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata
2022-2024 za 2023 rok.

6. Wolne wnioski i informacje.
7. Zamknięcie obrad sesji.

Zenobia Jarmuła – Przewodnicząca Rady - pytała, czy są jakieś uwagi do
porządku obrad. Uwag nie wniesiono.

Ad. pkt. 2

Zenobia Jarmuła – Przewodnicząca Rady Miejskiej – poinformowała, że protokół
z pięćdziesiątej ósmej sesji Rady Miejskiej był wyłożony do wglądu w biurze rady
i opublikowany w BIP-ie.
Przewodnicząca Rady pytała, czy do treści protokołu są uwagi. Radni nie wnieśli
uwag, w związku z tym Przewodnicząca Rady stwierdziła, że protokół
z pięćdziesiątej ósmej sesji Rady Miejskiej Annopol został przez Radnych
przyjęty.

Ad. pkt. 3

Mirosław Gazda - Burmistrz Annopola – przedstawił sprawozdanie
z działalności Burmistrza za okres od 26 stycznia 2024 r. do 22 marca 2024 r., które
stanowi załącznik Nr 4 do protokołu.
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Ad. pkt. 4 a

Renata Zięba - Skarbnik Gminy - przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian
wieloletniej prognozy finansowej. Poinformowała o zmianach jakie zostały
wprowadzone w uchwale.

Zenobia Jarmuła – Przewodnicząca Rady Miejskiej – poinformowała, że projekt
uchwały był analizowany na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej i poprosiła
Przewodniczącego Komisji o opinię do projektu uchwały.

Łukasz Babiracki – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – poinformował, że
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Zenobia Jarmuła – Przewodnicząca Rady Miejskiej – pytała, czy są jakieś uwagi
i pytania do projektu uchwały?

W związku z brakiem uwag Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt
uchwały w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej.

W jawnym głosowaniu Rada Miejska głosowała:
13 „za”,
0 „przeciw”,
0 „wstrzymujących się” i podjęła uchwałę Nr LIX/434/24 w sprawie zmian
wieloletniej prognozy finansowej.
Załącznik Nr 5.

Uchwała stanowi odrębny dokument i znajduje się w teczce spraw o symbolu
ORM. 0007. 2024

Ad. pkt. 4 b

Renata Zięba - Skarbnik Gminy - przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian
w budżecie gminy na 2024 rok. Poinformowała o zmianach jakie zostały
wprowadzone w budżecie Gminy Annopol na 2024 rok uchwalonym uchwałą
Nr LVII/423/23 Rady Miejskiej Annopol z dnia 28 grudnia 2023 r. Następnie
szczegółowo omówiła załączniki do projektu uchwały.

Zenobia Jarmuła – Przewodnicząca Rady Miejskiej – poinformowała, że projekt
uchwały był analizowany na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej i poprosiła
Przewodniczącego Komisji o opinię do projektu uchwały.

Łukasz Babiracki – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – poinformował, że
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Zenobia Jarmuła – Przewodnicząca Rady Miejskiej – pytała, czy są jakieś uwagi
i pytania do projektu uchwały?
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W związku z brakiem uwag Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt
uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok.

W jawnym głosowaniu Rada Miejska głosowała:
13 „za”,
0 „przeciw”,
0 „wstrzymujących się” i podjęła uchwałę Nr LIX/443525/24 w sprawie zmian
w budżecie gminy na 2024 r.
Załącznik Nr 6.

Uchwała stanowi odrębny dokument i znajduje się w teczce spraw o symbolu
ORM. 0007. 2024

Ad. pkt. 4 c

Józef Paćkowski – Z-ca Burmistrza – przedstawił projekt uchwały zmieniającą
uchwałę Nr LVII/424/23 Rady Miejskiej Annopol z dnia 28 grudnia 2023r. w
sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kraśnickiemu,

Zenobia Jarmuła – Przewodnicząca Rady Miejskiej – poinformowała, że projekt
uchwały był analizowany na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej i Rozwoju
Gospodarczego i Promocji Gminy i poprosiła Przewodniczących Komisji o opinię do
projektu uchwały.

Łukasz Babiracki – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – poinformował, że
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Jerzy Lipniacki – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Promocji
Gminy - poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Zenobia Jarmuła – Przewodnicząca Rady Miejskiej – pytała, czy są jeszcze jakieś
uwagi i pytania do projektu uchwały?

W związku z brakiem uwag Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kraśnickiemu.

W jawnym głosowaniu Rada Miejska głosowała:
11 „za”,
2 „przeciw”,
0 „wstrzymujących się” i podjęła uchwałę Nr LIX/436/24 zmieniającą uchwałę
Nr LVII/424/23 Rady Miejskiej Annopol z dnia 28 grudnia 2023r. w sprawie
udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kraśnickiemu.
Załącznik Nr 7.
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Uchwała stanowi odrębny dokument i znajduje się w teczce spraw o symbolu
ORM. 0007. 2024

Ad. pkt. 4 d

Józef Paćkowski – Z-ca Burmistrza – przedstawił projekt uchwały w sprawie
uchwalenia Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem
Gminy Annopol na lata 2024 – 2030.

Zenobia Jarmuła – Przewodnicząca Rady Miejskiej – poinformowała, że projekt
uchwały był analizowany na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i
Promocji Gminy i poprosiła Przewodniczącego Komisji o opinię do projektu uchwały.

Jerzy Lipniacki – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Promocji
Gminy - poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Zenobia Jarmuła – Przewodnicząca Rady Miejskiej – pytała, czy są jeszcze jakieś
uwagi i pytania do projektu uchwały?

W związku z brakiem uwag Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt
uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego Programu Gospodarowania
Mieszkaniowym Zasobem Gminy Annopol na lata 2024 – 2030.

W jawnym głosowaniu Rada Miejska głosowała:
13 „za”,
0 „przeciw”,
0 „wstrzymujących się” i podjęła uchwałę Nr LVII/427/24 w sprawie uchwalenia
Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy
Annopol na lata 2024 – 2030.
Załącznik Nr 8.

Uchwała stanowi odrębny dokument i znajduje się w teczce spraw o symbolu
ORM. 0007. 2024

Ad. pkt. 4 e

Józef Paćkowski – Z-ca Burmistrza – przedstawił projekt uchwały w sprawie
uchwalenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego
zasobu Gminy Annopol.

Zenobia Jarmuła – Przewodnicząca Rady Miejskiej – poinformowała, że projekt
uchwały był analizowany na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i
Promocji Gminy i poprosiła Przewodniczącego Komisji o opinię do projektu uchwały.
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Jerzy Lipniacki – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Promocji
Gminy - poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Zenobia Jarmuła – Przewodnicząca Rady Miejskiej – pytała, czy są jeszcze jakieś
uwagi i pytania do projektu uchwały?

W związku z brakiem uwag Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt
uchwały w sprawie uchwalenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład
mieszkaniowego zasobu Gminy Annopol.

W jawnym głosowaniu Rada Miejska głosowała:
13 „za”,
0 „przeciw”,
0 „wstrzymujących się” i podjęła uchwałę Nr LIX/438/24 w sprawie uchwalenia
zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu
Gminy Annopol.
Załącznik Nr 9.

Uchwała stanowi odrębny dokument i znajduje się w teczce spraw o symbolu
ORM. 0007. 2024

Ad. pkt. 4 f

Józef Paćkowski – Z-ca Burmistrza – przedstawił projekt uchwały w sprawie
przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Gminy Annopol.

Zenobia Jarmuła – Przewodnicząca Rady Miejskiej – poinformowała, że projekt
uchwały był analizowany na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i
Promocji Gminy i poprosiła Przewodniczącego Komisji o opinię do projektu uchwały.

Jerzy Lipniacki – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Promocji
Gminy - poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Zenobia Jarmuła – Przewodnicząca Rady Miejskiej – pytała, czy są jeszcze jakieś
uwagi i pytania do projektu uchwały?

W związku z brakiem uwag Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt
uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Gminy Annopol.

W jawnym głosowaniu Rada Miejska głosowała:
12 „za”,
1 „przeciw”,
0 „wstrzymujących się” i podjęła uchwałę Nr LIX/439/24 w sprawie
przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Gminy Annopol.

Załącznik Nr 10.
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Uchwała stanowi odrębny dokument i znajduje się w teczce spraw o symbolu
ORM. 0007. 2024

Zenobia Jarmuła – Przewodnicząca Rady Miejskiej – ogłosiła przerwę
w obradach sesji, która trwała od godz. 10:06 do godz. 10:24.

Ad. pkt. 4 g

Józef Paćkowski – Z-ca Burmistrza – przedstawił projekt uchwały w sprawie
wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej.

Zenobia Jarmuła – Przewodnicząca Rady Miejskiej – poinformowała, że projekt
uchwały był analizowany na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i
Promocji Gminy i poprosiła Przewodniczącego Komisji o opinię do projektu uchwały.

Jerzy Lipniacki – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Promocji
Gminy - poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Zenobia Jarmuła – Przewodnicząca Rady Miejskiej – pytała, czy są jeszcze jakieś
uwagi i pytania do projektu uchwały?

W związku z brakiem uwag Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej.

W jawnym głosowaniu Rada Miejska głosowała:
11 „za”,
1 „przeciw”,
1 „wstrzymujących się” i podjęła uchwałę Nr LIX/440/24 w sprawie uchwalenia
wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej.
Załącznik Nr 11.

Uchwała stanowi odrębny dokument i znajduje się w teczce spraw o symbolu
ORM. 0007. 2024

Ad. pkt. 4 h

Józef Paćkowski – Z-ca Burmistrza – przedstawił projekt uchwały w sprawie
wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy
Annopol.

Zenobia Jarmuła – Przewodnicząca Rady Miejskiej – poinformowała, że projekt
uchwały był analizowany na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i
Promocji Gminy i poprosiła Przewodniczącego Komisji o opinię do projektu uchwały.
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Jerzy Lipniacki – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Promocji
Gminy - poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Zenobia Jarmuła – Przewodnicząca Rady Miejskiej – pytała, czy są jeszcze jakieś
uwagi i pytania do projektu uchwały?

W związku z brakiem uwag Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej
stanowiącej własność Gminy Annopol.

W jawnym głosowaniu Rada Miejska głosowała:
13 „za”,
0 „przeciw”,
0 „wstrzymujących się” i podjęła uchwałę Nr LIX/441/24 w sprawie wyrażenia
zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy
Annopol.
Załącznik Nr 12.

Uchwała stanowi odrębny dokument i znajduje się w teczce spraw o symbolu
ORM. 0007. 2024

Ad. pkt. 4 i

Józef Paćkowski – Z-ca Burmistrza – przedstawił projekt uchwały w sprawie
wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy
Annopol.

Zenobia Jarmuła – Przewodnicząca Rady Miejskiej – poinformowała, że projekt
uchwały był analizowany na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i
Promocji Gminy i poprosiła Przewodniczącego Komisji o opinię do projektu uchwały.

Jerzy Lipniacki – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Promocji
Gminy - poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Zenobia Jarmuła – Przewodnicząca Rady Miejskiej – pytała, czy są jeszcze jakieś
uwagi i pytania do projektu uchwały?

W związku z brakiem uwag Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej
stanowiącej własność Gminy Annopol.

W jawnym głosowaniu Rada Miejska głosowała:
13 „za”,
0 „przeciw”,
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0 „wstrzymujących się” i podjęła uchwałę Nr LIX/442/24 w sprawie wyrażenia
zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy
Annopol.
Załącznik Nr 13.

Uchwała stanowi odrębny dokument i znajduje się w teczce spraw o symbolu
ORM. 0007. 2024

Ad. pkt. 4 j

Aneta Dul – Podinsp. ds. ochrony środowiska - przedstawiła projekt uchwały
w sprawie określenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz
zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie Gminy Annopol na 2024 rok.

Zenobia Jarmuła – Przewodnicząca Rady Miejskiej – poinformowała, że projekt
uchwały był analizowany na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i
Promocji Gminy i poprosiła Przewodniczącego Komisji o opinię do projektu uchwały.

Jerzy Lipniacki – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Promocji
Gminy - poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Zenobia Jarmuła – Przewodnicząca Rady Miejskiej – pytała, czy są jeszcze jakieś
uwagi i pytania do projektu uchwały?

W związku z brakiem uwag Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt
uchwały w sprawie określenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz
zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie Gminy Annopol na 2024 rok.

W jawnym głosowaniu Rada Miejska głosowała:
12 „za”,
0 „przeciw”,
0 „wstrzymujących się” i podjęła uchwałę Nr LVIII/443/24 w sprawie określenia
Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności
zwierząt na terenie Gminy Annopol na 2024 rok.
Radna Danuta Ksiądz nie brała udziału w głosowaniu.
Załącznik Nr 14.

Uchwała stanowi odrębny dokument i znajduje się w teczce spraw o symbolu
ORM. 0007. 2024

Ad. pkt. 4 k

Ewa Opoka - Kierownik OPS w Annopolu – przedstawiła projekt uchwały
w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi
opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych
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usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych
warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich
pobierania, szczegółowych warunków przyznawania usług sąsiedzkich, wymiaru i
zakresu usług sąsiedzkich oraz sposobu rozliczania wykonywania takich usług,

Zenobia Jarmuła – Przewodnicząca Rady Miejskiej – poinformowała, że projekt
uchwały był analizowany na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw
Socjalnych i poprosiła przewodniczącą komisji o opinię do projektu uchwały.

Anna Wąsik – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw
Socjalnych – poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Zenobia Jarmuła – Przewodnicząca Rady Miejskiej – pytała, czy są jakieś uwagi
i pytania do projektu uchwały?

W związku z brakiem uwag Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt
uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności
za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem
specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz
szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak
również trybu ich pobierania, szczegółowych warunków przyznawania usług
sąsiedzkich, wymiaru i zakresu usług sąsiedzkich oraz sposobu rozliczania
wykonywania takich usług.

W jawnym głosowaniu Rada Miejska głosowała:
13 „za”,
0 „przeciw”,
0 „wstrzymujących się” i podjęła uchwałę Nr LIX/444/24 w sprawie określenia
szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i
specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług
opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych
warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu
ich pobierania, szczegółowych warunków przyznawania usług sąsiedzkich,
wymiaru i zakresu usług sąsiedzkich oraz sposobu rozliczania wykonywania
takich usług.
Załącznik Nr 15.

Uchwała stanowi odrębny dokument i znajduje się w teczce spraw o symbolu
ORM. 0007. 2024

Ad. pkt. 4 l
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Ewa Opoka - Kierownik OPS w Annopolu – przedstawiła projekt uchwały
w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w
ośrodkach wsparcia i mieszkaniach treningowych lub wspomaganych.

Zenobia Jarmuła – Przewodnicząca Rady Miejskiej – poinformowała, że projekt
uchwały był analizowany na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw
Socjalnych i poprosiła przewodniczącą komisji o opinię do projektu uchwały.

Anna Wąsik – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw
Socjalnych – poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Zenobia Jarmuła – Przewodnicząca Rady Miejskiej – pytała, czy są jakieś uwagi
i pytania do projektu uchwały?

W związku z brakiem uwag Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt
uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt
w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach treningowych lub wspomaganych.

W jawnym głosowaniu Rada Miejska głosowała:
13 „za”,
0 „przeciw”,
0 „wstrzymujących się” i podjęła uchwałę Nr LIX/445/24 w sprawie ustalenia
szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i
mieszkaniach treningowych lub wspomaganych.
Załącznik Nr 16.

Uchwała stanowi odrębny dokument i znajduje się w teczce spraw o symbolu
ORM. 0007. 2024

Ad. pkt. 5 a

Zenobia Jarmuła – Przewodnicząca Rady Miejskiej – poinformowała, że
Sprawozdanie działalności Środowiskowego Domu Samopomocy w Annopolu za
2023 rok dostarczone zostało radnym w materiałach na sesję i analizowane było na
posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych. Następnie
pytała czy są jakieś pytania do sprawozdania. Pytania zadali Radni: Anna Wąsik,
Jerzy Lipniacki i Andrzej Bownik, na które odpowiedzi udzieliła pani Ewa
Kwiatkowska – Dyrektor ŚDS w Annopolu.

Ad. pkt. 5 b
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Zenobia Jarmuła – Przewodnicząca Rady Miejskiej – poinformowała, że
Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Annopolu za 2023 rok
dostarczone zostało radnym w materiałach na sesję i analizowane było na
posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych. Następnie
pytała czy są jakieś pytania do sprawozdania. Pytanie zadał Radny Jerzy Lipniacki,
na które odpowiedzi udzieliła pani Ewa Opoka – Kierownik OPS w Annopolu.

Ad. pkt. 5 c

Zenobia Jarmuła – Przewodnicząca Rady Miejskiej – poinformowała, że
Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w
Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021-2025 na terenie
Gminy Annopol w 2023 roku dostarczone zostało radnym w materiałach na sesję i
analizowane było na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw
Socjalnych. Następnie pytała czy są jakieś pytania do sprawozdania. Pytań nie
wniesiono.

Ad. pkt. 5 d

Zenobia Jarmuła – Przewodnicząca Rady Miejskiej – poinformowała, że
Sprawozdanie z d) realizacji zadań wynikających z Gminnego Programu Wspierania
Rodziny na lata 2022-2024 za 2023 rok dostarczone zostało radnym w materiałach na
sesję i analizowane było na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw
Socjalnych. Następnie pytała czy są jakieś pytania do sprawozdania. Pytań nie
wniesiono.

Ad. pkt. 6

Renata Zięba – Skarbnik Gminy – poinformowała, że od ostatniej sesji Burmistrz
wydał dwa zarządzenie odnośnie zmian w budżecie gminy na 2024 rok. Następnie
szczegółowo przedstawiła, czego dotyczyły zmiany.

Następnie głos zabrali Radni: Andrzej Bownik, Łukasz Babiracki, Anna Wąsik, Jerzy
Lipniacki, Edward Koba, Zdzisław Romański, Elżbieta Kawka oraz Wojciech
Rudziejewski – Rudziewicz – Przewodniczący Zarządu Osiedla Annopol I, Joanna
Koniarczyk – Prezes ZOZNP w Annopolu i Stefan Stachula – Radny Rady Powiatu
Kraśnickiego.
Do wypowiedzi odniósł się Pan Mirosław Gazda – Burmistrz Annopola oraz Pani
Renata Zięba – Skarbnik Gminy

Ad. pkt. 7
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Zenobia Jarmuła - Przewodnicząca Rady - w związku z wyczerpaniem porządku
obrad o godz. 12:15 zamknęła obrady LIX sesji Rady Miejskiej Annopol.

Protokołowała:
Anna Branigan

Transmisja obrad sesji:
https://www.youtube.com/watch?v=TLjR5VdDoVA

https://www.youtube.com/watch?v=TLjR5VdDoVA

